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dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

A Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni dr . Lamperth Mónika Miniszter
Asszonynak, melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter Asszony válaszát. A kérdés címe :
„Hogyan változott a területi választási listák népessége" szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt 14 év változásai a gazdaságban és a migrációban hatással volt a megyék és
Budapest népességére .,,Hogyan változott a területi választási listák népessége ?" Várom
megtisztelő válaszát .

Kapuvár, 2004 . december 17 .

Tisztelettel :

Erkezvtt , 2OU DEC 2 0 .

Tisztelt Elnök Asszony!

Ivanics Ferenc
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